

CERTIFICATE OF AUTHORIZATION / CERTIFICAT D'AUTORISATION

(*Special Corporate Continuation Act*, S.N.B. 1999, c.S-12.01, s.4(4))

(*Loi sur la prorogation spéciale des corporations*, L.N.-B. de 1999, chap.S-12.01, par.4(4))

Legal Name of Corporation
Raison sociale de la corporation

Reference Number
Numéro de référence

In accordance with section 4 of the *Special Corporate Continuation Act*, I issue this certificate of authorization to the corporation authorizing it to continue under the laws of New Brunswick, subject to and in accordance with the Act, on the occurrence of an emergency situation.

Conformément à l'article 4 de la *Loi sur la prorogation spéciale des corporations*, je délivre le présent certificat d'autorisation à la corporation autorisant sa prorogation en vertu des lois du Nouveau-Brunswick, sous réserve de la Loi et en conformité avec celle-ci, lors de la survenance d'une situation d'urgence.

The original jurisdiction of the corporation at the time of the issuance of this certificate of authorization is

Le territoire d'origine de la corporation au moment de la délivrance du présent certificat d'autorisation est

The following terms and conditions are imposed on this certificate of authorization:

Les modalités et conditions suivantes sont imposées au présent certificat d'autorisation :

Minister / Ministre

Date